
Шефик Џаферовић 

Питање постављено Савјету министара БиХ  – „Да ли је Савјет министара БиХ до сада, 

у оквиру својих надлежности, разматрао питање захтјева родитеља и дјеце из Коњевић 

Поља и других мјеста у Републици Српској у којима постоји исти проблем у вези с 

образовањем? Ако јесте, које је мјере предузело? Ако није, због чега?“ 
 


